
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XIV 

XIV Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach rozpoczęło się w dniu  28 grudnia 2019 r.  

o godz. 16:00. 

W związku z awarią systemu elektronicznego i na podstawie § 16 uchwały Nr  LV/295/18 

Rady Miejskiej w Tułowicach z dnia 26 października 2018 r. zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminy Tułowice, na wniosek Rady Przewodniczący przerwał sesję i jako 

termin wznowienia wyznaczył dzień 2 grudnia godz. 16:00. 

2 grudnia 2019 obrady rozpoczęto o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:04. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Sesję Rady Miejskiej w Tułowicach otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric 

Coppin, przywitał wszystkich przybyłych radnych i zaproszonych gości.   Stwierdził, że 

w posiedzeniu udział bierze 14 radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że porządek obrad Radni 

otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi i został on odczytany na poprzedniej części sesji. 

 



3. Przyjęcie protokołu Wspólnego Posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Tułowicach z 

dnia 28.10.2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół Radni otrzymali  

w terminie, zgodnie ze statutem. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu Wspólnego Posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Tułowicach z dnia 

28.10.2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Chodorowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

4. Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 28.10.2019 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że  protokół został 

przesłany wraz z materiałami sesyjnymi i zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 28.10.2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Chodorowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół został przyjęty. 



5. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego 

Gimnazjum im. Prymasa Tysiąclecia w Tułowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że projekt uchwały na 

posiedzeniu Komisji przedstawiła Pani Marta Kaleta i przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum 

im. Prymasa Tysiąclecia w Tułowicach..  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Chodorowski 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XIV/72/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom poszczególnych stopni awansu 

zawodowego dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania 

innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że również projekt tej uchwały 

został przedstawiony przez Panią Martę Kaletę na posiedzeniu Komisji i przeprowadził 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom poszczególnych stopni awansu 

zawodowego dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników 

wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy..  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1)Krzysztof Chodorowski 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XIV/73/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że projekt tej uchwały został 

przedstawiony na posiedzeniu Komisji przez Panią Barbarę Sagę. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Chodorowski 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XIV/76/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że na posiedzeniu Komisji, Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej Ewa Ziubrzycka-Bień przedstawiła projekt uchwały i w związku z brakiem pytań 

poprosił o głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) Krzysztof Chodorowski 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XIV/75/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Tułowice  na lata 2020-2022. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła 

projekt uchwały na posiedzeniu Komisji i poprosił o głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Tułowice na 

lata 2020-2022. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) Krzysztof Chodorowski 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XIV/74/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2019. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały na 

posiedzeniu Komisji i poprosił o głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2019 r. 

 

 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) Krzysztof Chodorowski 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XIV/70/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że Pani Skarbnik szczegółowo omówiła projekt uchwały 

na posiedzeniu Komisji i zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, 

Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej  

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) Krzysztof Chodorowski 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XIV/71/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

12. Informacja o wynikach analiz oświadczeń majątkowych Burmistrza i Radnych, 

dokonanych przez Wojewodę i odpowiednie urzędy skarbowe. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij powiedział, że sprawdzanie oświadczeń 

majątkowych jest normalną procedurą i uzyskał potwierdzenie na pytanie czy wszyscy 

składający oświadczenie otrzymali informację o swoich uchybieniach, które w większości 

były natury technicznej. Zaznaczył, że są to błędy nie rodzące konsekwencji. 

Potwierdził, że zarówno Burmistrz, jak i Przewodniczący oraz Sekretarz złożyli oświadczenia  

w terminie i prawidłowo. I pomimo wskazanych błędów nadzór nie wniósł zastrzeżeń. 

Brak pytań. 



13. Informacja o stanie mienia komunalnego. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował, iż  podana informacja określa stan na 

koniec października br., a podobna informacja, ze stanem na koniec roku 2019, zostanie 

przedstawiona na sesji w miesiącu lutym 2020 r. 

Brak chętnych do zabrania głosu. 

 

14. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej 

poinformował min. o kontrolach, przeprowadzonych w Urzędzie (ZUS, Zarzadzanie 

Kryzysowe) i braku zastrzeżeń pokontrolnych. 

Wskazał na kończące się prace przy wykonaniu sygnalizacji świetlnej przy przejściu dla 

pieszych obok szkoły podstawowej. 

Wspomniał o zmianie w Zarządzie Aglomeracji Opolskiej oraz spotkaniach m.in. z 

Dyrektorem PKS w sprawie transportu osób i problemach w tym temacie. 

Powiedział o rozmowach w sprawie budowy ścieżki rowerowej z Małych Tułowic do 

Wydrowic oraz zakupie alkomatu dla posterunku policji. 

Burmistrz poinformował, że do 15 grudnia powstanie koncepcja zagospodarowania 

pomieszczeń świetlicy w Szydłowie, która zostanie przedstawiona na następnej sesji. 

 

15. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij poinformował o spotkaniu w sprawie budżetu na 

rok 2020. 

Powiedział o konkursie recytatorskim w Szkole Podstawowej oraz uczestnictwie  

w uroczystościach obchodów rocznicy 11 listopada wyrażając uznanie dla występujących 

uczniów.  

Powiedział o szkoleniu dotyczącym finansowania oświaty, podnosząc, że jest to trudny temat 

dla wielu gmin, szczególnie, że większe wydatki, których szkoła potrzebuje dotyczą płac, 

a poprzez działania Rządu zmniejszają się wpływy do budżetu gminy. Wyraził nadzieję,  

że Burmistrz z Panią Skarbnik będą czuwali nad tym że żeby w oświacie nic złego się nie 

wydarzyło.  

 

16. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja  

o udzielonych odpowiedziach na złożone interpelacje i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że odpowiedzi na poprzednio złożone 

wnioski zostały już udzielone. 

 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował, że otrzymał trzy wnioski od Radnej 

Sokulskiej i jeden od Radnego Gali oraz poprosił autorów o przedstawienie treści złożonych 

wniosków. 



Radni przedstawili swoje wnioski złożone na prośby mieszkańców. 

 

18. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej 

Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że za pomocą Esesji Radni otrzymali 

zaktualizowany rejestr listów i poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie 

otrzymanych listów. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij poinformował o zakupie przez Starostwo 

Powiatowe w Opolu busa do przewozu uczniów Technikum Leśnego w związku  

z odwołaniem linii PKS-u. 

Wspomniał o piśmie od właścicieli Żłobka Elephant oraz wniosku Dyrektor Przedszkola  

o remont szatni. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poprosił Burmistrza o przygotowanie uchwały  

w sprawie diet radnych i sołtysów, z uwzględnieniem regulacji przerwy w sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij omówił otrzymane listy. 

Brak pytań. 

 

19. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przedstawił wnioski złożone na poprzedniej sesji, 

min. Radnego Gali w sprawie doświetlenia  przejścia dla pieszych w okolicy sklepu Dino oraz 

Radnego Krzysztofa Ptaka w sprawie wykonania pomiarów dymów z kominów, w celu 

ukarania osób spalających odpady. 

 

Sekretarz Gminy Wiesław Księski przedstawił koszty przedsięwzięcia pomiarów wyziewów  

z kominów, stwierdzając, że do Radnych należy decyzja, Gmina skorzysta z takiego 

rozwiązania. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o spotkaniu przy przejściu dla pieszych obok 

Dino w sprawie ustalenia sposobów poprawy bezpieczeństwa.  

Odpowiadając na prośbę Radnej Anny Sokulskiej powiedział o ponagleniu wystosowanym  

do Firmy Tauron w sprawie wykonania lamp przy ulicy Różanej. 

 

20. Wolne wnioski. 

Wolnych wniosków brak. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poprosił kierownictwo jednostek o przygotowanie  

do połowy stycznia projektów punktów do planu pracy Rady. 

Powiedział, że uchwała w sprawie planów pracy Komisji zostanie podjęta w styczniu, a planu 

pracy Rady w lutym. 

 

21. Zakończenie obrad. 



Przewodniczący Rady poinformował, że wspólne posiedzenie komisji odbędzie się 16 grudnia 

o godz. 16:00, a sesja również 16 grudnia o godz. 17:15. 

W związku z zrealizowaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Frédéric Coppin 

zamknął obrady XIV sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Tułowicach 

Frédéric Coppin 

  

 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


